
 

 
 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 31 augusti 
2023  
 

Närvarande:  
Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, 
Zara Linder, Agneta Torkelskogh, Emil Andersson, Björn Tosterud, Anna Elf 
Andersson, Ann Båge, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt, 
Nicklas Daag 
 
§ 1 – Mötets öppnande 
Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården 
 
§ 2 – Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 
Till detta valdes Emil och Agneta. 
 
§ 4 – Föregående protokoll och justering  
Protokollet läggs till handlingarna 
 
§ 5 Frågor för mötet 
 

§ 5.1 Vattenanalyser  
 
Nya vattenprover har tagits ut, resultatet har inte kommit. Vi tar upp 
det på nästa möte.  

 
§ 5.2 Häng på gymmet och i lokalerna 
Ungdomar som släppt in kompisar på gymmet. Taggarna har ändrats 
så att de inte kan användas nattetid. Spontanidrott som bedrivits i nya 
hallen ifrågasätts med hänvisning till försäkringsregler och eventuell 



 

  2(6) 
 

 

skadegörelse. Om ungdomar ska bedriva spontanidrott behöver det 
stämmas av med någon vuxen i sektion eller styrelse, att de som är 
där ska vara medlemmar och att det inte görs efter kl 21. Föreslås att 
införa taggsystem till nya hallen – Björn kollar upp och fixar det. 
Evelina skriver ett mejl till medlemmarna med information.  

 
§ 5.3 Bidrag friluftsliv 
 
Finns bidrag att söka särskilt för aktiviteter där barn och ungdomar är 
ute i naturen. Till exempel för investering på elljusspåret med 
grillplats. Sista ansökningsdag 30/9. Ta med till sektionerna och 
fundera på om något behövs.  

 
§ 5.4 Feedback på aktiviteter  
 
IronMan: Vi fick ihop personal och bemannade hela 
växlingsområdet. Klagomål avseende maten har lämnats. Väldigt 
roligt, vi har anmält oss till nästa år och önskar växlingsområdet 
Sommarkollot: Hektiskt, men lyckat. Famförallt barn i årskurs 1-3, 
30-40 barn deltog. Ska vi ha det nästa år behöver vi vara mer 
personal. 
Diggiloo: Enkel grej att vara med på.  
Fritidsbanken: Fick tid att städa kiosken andra dagen. 
Inmarsch och publikvärdar på damernas matcher på 
Stadsparksvallen.  

 
§ 5.5 Lokalerna 
 
Emma, Evelina, Ulf Öblom och Janne Byman gjorde en genomgång 
att de gamla lokalerna för att se över renoveringsbehov. Vi har fått 
offerter på byte och armaturer i gamla hallen (65 000 kr inkl moms). 
Om detta ska genomföras behöver vi sätta in undertak, vi tar in en 
offert på detta. Vi har fått en offert på byte av fönster (230 000 kr 
inkl. moms och 10 000 kr i sponsring). Vi behöver också titta på 
balansering av ventilationen – Anna tar in en offert så fort så möjligt. 
En sådan investering är större än de andra. Niklas, Björn och Julia ser 
över möjligheterna att söka bidrag för de olika insatserna. Stort 
investeringsbidrag för fönster och mindre för övriga delar. Vi behöver 
komplettera fönsterofferten med en beräkning av vilken 
energieffektivisering vi når med en sådan insats.   
Bidrag behöver sökas innan 1 oktober.  
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Julia ringer Mia på kommunen och kolla hur vi bäst söker bidragen. 
Preliminärt söker vi bidrag för samtliga åtgärder och fattar beslut 
därefter.   
 
§ 5.6 HLR-utbildning för ledare 
 
Mikael Löfgren håller en utbildning för ledare mot pengar 
motsvarande ett gymkort. Tid bestäms och anmälan går ut. Först till 
kvarn eftersom det blir begränsat antal platser.  

 
§ 5.7 Ledarträff 16 september 
 
Endast 9 anmälda till träffen. Sektionerna behöver prata med sina 
ledare. Vi skickar en extra påminnelse. Vi får flytta fram träffen om vi 
får färre än 25 deltagare.  
 
§ 5.8 Rutiner för hur vi hanterar uppvaktning och eventuella 
dödsfall eller olyckor.   
Vi tar fram rutiner – Emma, Evelina och Zara tar fram ett förslag 
 
§ 5.9 Åtgärder som AMA kan jobba med 
 
Ommålning och byte av vindskivor, röja runt elljusspåret. Ommålning 
inomhus. Krokar och hyllor till förrådet och målning av rummen vid 
scenen. Nicklas kontaktar AMA.  
 
§ 5.10 Fixardag 
 
Föreslås fixardag 22 oktober kl. 9-13. Inger fixar mat. Evelina och 
Zara organiserar. Sektionerna återkommer till Zara och Evelina om 
vad som ska göras och jobbar med att få folk att komma.  
 
§ 5.11 Halvårsmöte 
 
• Fyllnadsval, 

o  gruppträning sekreterare Lovisa Gunnarsson, 
o  ungdomsfotboll ledamot Elin Lindell,  
o gym ledamot Janne Byman.  

• Medlemsavgifter – förslaget är att sänka avgiften för seniorer från 
600 kr till 200 kr och för familje-medlemskap från 1200 kr till 
1000 kr. Vi tar också bort möjligheten att vara ständig medlem 
eftersom laget.se inte fungerar för annat än årlig debitering. 
Medlemskap som tecknas från 1 september kostar 300 kr.  

• Stadgarna – inga synpunkter på förslaget.  
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§ 6 Teamen 

§ 6.1 Administration 
 
• Hemmavinsten – ytterligare en högsta vinst har gått till en av 

”våra” lotter. Info om hur det fungerar bör läggas ut på hemsidan 
för att sälja fler.  

 
§ 6.2 Ekonomi 
 
Till och med sista juli. Intäkter 1,6 milj. Medlemsavgifter 263 000 kr. 
Vinst 240 000 kr, varav 178 000 är huvudstyrelsen exkl gymmet. 
Mattcurling intäkt 2000 kr.  
 
898 betalande medlemmar i år.  
 
§ 6.3 Fastighet 
 
Se tidigare punkter.  
Vattenläckage i värmesystemet (kopplat till elementen) felsöks. Claes 
Bergman jobbar.  
 
 
§ 6.4 Grönyta 
 
Testautomowers fungerar bra. Tre gamla finns. En kan säljas, två 
behållas.  
 
§ 6.5 Försäljning/sponsring 
 
Toalettpappersförsäljningen i november/december.  

 
 
§ 7 Övriga frågor 
 

- Inbrottslarm. Vi har ett larm som inte är aktivt och har inget 
larm till gymmet. Björn ser till att det åtgärdas.  

 
- Trasig ruta på räcket har åtgärdas. Det är inte säkerhetsglas, vi 

beslutar att byta samtliga rutor (7 rutor á 600 kr).  
 

- Skolan hyr gamla lokalen måndagar kl 8.20 – 10.50 hela 
hösten.  
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- 24 september DM lång i orientering. GBOK ordnar, Anna 
undrar om vi vill hjälpa till med något mot betalning. 
Intresserad sektion meddelar Anna.  

 
- Seniorfotbollen vill tacka ungdomsfotbollen för insatserna vid 

stormatcherna. 
 

- Bingolotterna till jul. Vi har inget bra ställe att sälja på längre. 
Förslag att sälja tillsammans med toapappret och använda 
formulär. Inger och Agneta jobbar ihop i frågan. Kalendrar 
och lotter kan säljas i sektionerna. Skumtomtar ingår.  

 
§ 8 Information från sektionerna 
  

§ 8.1 Seniorfotboll 
Stormatch damerna 17 september. Många deltagare vid 
träningarna vad gäller damerna. Stormatchen för herrarna var 
en bra tillställning med bra resultat 

  
§ 8.2 Gruppträning 

Fri träning under hösten, något fler tränande. Knattedisko och 
spökrunda. Förslag att styrelsen går på gruppträning och tar 
med kompisar för att öka antalet deltagare.  

 
§ 8.3 Bordtennis 

Precis startat, träningen börjar nästa vecka. Lämpligt från 9 år. 
Familjepingis på lördagar också för yngre barn.  
 

§ 8.4 Orientering 
24 september DM i Drefseryd, finns möjlighet att 
direktanmäla sig. Finns banor för nybörjare och uppåt.  

 
§ 8.5 Ungdomsfotbollen 
 Inmarscher 

Fotbollens dag 9 september. Sponsring efterfrågas – meddela 
Julia. 

 
§ 8.6 Gym 
 Extra öppet på fotbollens dag. 
 Lite nya inköp planeras.  
 Tränare för ungdomar på höstlovet för styrketräning 

Ungdomsgrupper – en avlönad PT för att de ska gymma rätt – 
bidrag ska sökas för detta. 
Pensionärerna – fått ett nytt erbjudande, halva priset för 
träning veckodagar, dagtid.  
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Hälsovecka i kommunen vecka 39, då blir det öppet hus på 
gymmet.  
 

§ 8.7 Innebandy 
 Delat tjejlaget + nya yngre lag. Totalt 11 lag.  
 Nytt är ett kombinationslag med GAIS.  

 
 
§ 9 Kommande möte 

- 24 oktober och 6 dec.  
- Från detta mötet tar vi med oss en fråga om att köpa sig fri från 

kiosk mm – finns det till exempel ungdomar som vill sköta 
kiosken istället.  
 

§ 10 Mötet avslutas 
Evelina tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade 
mötet.  

 

 

 

Sekreterare:    Justerare:  

    
 

_____________________________  _______________________________ 

  Emma Willaredt     Emil Andersson 

 

      _______________________________ 

      Agneta Torkelskogh 
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